

1、中英文企业名称、地址

长春轨道客车股份有限公司 长春市长客路 2001 号/Changchun Railway Vehicles Co., Ltd. NO. 2001 Changke Road, Changchun City, Jilin Province

2、中英文企业及产品简介

中国中车长春轨道客车股份有限公司前身长春客车厂，始建于 1954 年，是国家“一五”重点建设项目之一。2002 年改制成为股份公司，2009 年随中国北车股份公司整体上市。公司现有员工 18000 多人，厂区占地面积 495 万平方米。公司主营高速动车组、铁路客车、城市客车等产品的研发、制造、维修，已成为生产规模、装备水平、研发能力世界一流的研发、制造、检修基地。

CRRC Changchun Railway Vehicles Co., Ltd. is formerly known as Changchun Car Company which was founded in 1954 as one of the national key construction projects of China during the “First 5-Year Plan” period. CRC was transformed to a joint-stock company in 2002. When CNR was listed as a whole group in 2009, CRC was also listed as part of the former. CRC has more than 18 thousand staff, and factory area of 4.95 million m². CRC is mainly engaged in development, production and maintenance of high-speed EMU, mainline passenger vehicle, urban mass transit vehicle and other products. Due to the world class production scale, equipment level and development capability, CRC has become the development, manufacturing and maintenance base of railway vehicles.

企业联系方式（电话、电子邮件）

毕晓光：0431-87832529/bixiaoguang@cccar.com.cn

